

Vivez dans vos classes au rythme de la mission /



Tuned in to Mars from your classroom

Edu'InSight

100 schools from 15 countries



## Insight@school ÷ 2020 ÷ séminaire

Le 2 et 3 mars 2020, le Centre International de Valbonne et le laboratoire Géoazur accueilleront un nouveau séminaire pour les enseignants. Au programme, des conférences sur les derniers résultats de la mission, des ateliers pratiques pour utiliser les données de la mission en classe, et une session poster où les enseignants exposent leurs initiatives en géosciences et en astronomie. Près de 60 professeurs venant de 10 pays sont attendus et travailleront, pour la première fois, sur les données les plus récentes de la mission.

On 2 and 3 March 2020, the Centre International de Valbonne and the Geoazur laboratory will host a new seminar for teachers. The program will include lectures on the latest mission results, practical workshops to use the data in the classroom, and a poster session where teachers will present their initiatives in geosciences and astronomy. Nearly 60 teachers from 10 countries are expected to attend and will work, for the first time, on the latest mission data.

**Séminaire InSight@school 2020**  
Le 2-Mars 2020  
au Centre International de Valbonne

conferences  
posters  
exploration  
data  
planet  
sensors  
workshops  
teachers

CIV CENTRE INTERNATIONAL DE VALBONNE  
MARS  
Co-funded by the Erasmus+ Programme of the European Union  
The European Commission is not responsible for any uploaded or submitted content. Such content expresses the views of its author(s) only  
CNES CENTRE NATIONAL D'ETUDES SPATIALES  
NASA  
IGP INSTITUT DE GÉOLOGIE ET DE GÉOPHYSIQUE DE GRENOBLE  
GEOAZUR MERLE - OCEAN - ESPACE  
UNIVERSITÉ CÔTE D'AZUR  
insight.oca.eu

Les conférences seront retransmises en direct par Internet. Le programme des conférences est consultable en ligne (<https://insight.oca.eu/fr/news-insight/555-insight-school-2020>). Resté connecté avec le séminaire.

The lectures will be broadcast live. The conferences program is available online (<https://insight.oca.eu/fr/news-insight/555-insight-school-2020>). Keep in touch with the seminar.